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Feketeerdei 
táborozás 
        Péntek 
délután mikor 
Váradról 
hazaérkeztünk, 
készülödni 
kezdtünk 
ugyanis 
Feketeerdőre 
indultunk, csak mi a fiatalok. Mikor 
megérkeztünk kipakoltunk, majd 
megvártuk ameddig a kedves Rafaella 
növér finom vacsorát készitett 

nekünk.  Megvacsoráztunk és a 
kellemes vacsi után mindenki végezte 
dolgát, majd lefeküdtünk aludni. 
        Másnap Rafaella növér finom reggelivel várt minket, majd 
Emese néni pszihologiai kört tartott. Be kell vallani hatásos volt 
ugyanis Biankát és engem megsiratott. Nagyon jók voltak a 
foglalkozások és köszönjük szépen Sari néninek hogy komolyan 
foglalkozott velünk.  

       A szív szorongató kör után megebédeltünk, utána azt csinálhattunk ami jól 
esik. Legtöbben mentek hegyet mászni, néhányan pedig maradtunk inkább a 
Szerafina növér által rajzolt fali képeket kifesteni és hát megkell hagyni 
gyönyörűek lettek. (Itt megemlítem azt is, hogy ez a pár nap számunkra nem 
csak kirándulás volt, hanem munkatábor is. Ugyanis elvállaltuk, hogy a 
feketeerdei házat pár falikép megfestésével otthonosabbá tesszük).   

 Később megvacsoráztunk, aztán még kártyáztunk, le 
mentünk a parkba wifizni és miután már félig  
lefagytunk, visszajöttünk, megfürödtünk és elég későn 
lefeküdtünk aludni.  
 A másnap különleges nap volt ugyanis a mi kis Szerafina 
növérkénknek születésnapja volt. Rafaella nővér és Sari néni 
titokban tortát készítettek és mi mindannyian igyekeztünk valami 
széppel kedveskedni neki. Jókívásnágainkat is leírtuk és most is 
leírnám:-Én  szeretnék Boldog Születésnapot kívánni neki ésmég 
hosszú-hosszú életet boldogságban, egészségben, örömben , 
erőben és minden jóban. Maradjon mindig ilyen kedves, erős 
természetű és olyan személy, aki soha nem adja fel és eléri amit 
akar. Én így ismertem meg és nekem sokszor segített, beszélgetett 
velem, meghallgatott és mindig mellettem volt. Én ezt mind meg 
szeretném köszönni és hát ki is mondom: KÖSZÖNÖM! 
      Továbblépve, a finom ebéd és a szuper jó torta után, 
elmentünk a vízeséshez és ott rengeteg képet 
készítettünk. Közben összefutottunk a hollnadiai 
vendégekkel, akik eljöttek minket meglátogatni és pár 
kellemes órát töltöttünk velük. Vacsora után 
elbúcsúztunk tőlük, majd páran még sétáltunk egyet a 
friss levegőn, majd játszodtunk és tudván, hogy ez az 
utolsó esténk a táborban, elég későig fennmaradtunk. 

Mottó: ”...mint ahogyan a gyermekláncfű láncszemei, úgy kapcsolódnak egymáshoz a mi életeink... 
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Hírek, infók: 
- Az elmúlt hétvégén 
meglátogattak bennünket 
Vezetőtanácsunk tagjai. 
Köszönjük szépen minden 
fáradozásukat, sok 
erőfeszítésüket, mellyel 
otthonunk fenntartásán 
fáradoznak! 
 
- Köszönjük holland 
vendégeinknek is a látogatást 
és a Kivánis alapítványnak a 
nagyszerű támogatását! 
 
- Hétfő, március 6-tól egészen 
csütörtökig,  Központunk 
legkisebbjei töltenek pár 
napot Feketeerdőn.  
    Ezúton is sok köszönet a 
Gyermekvédelemnek, hogy 
használatunkra bocsájtották az 
üdülőházat. 
 
-  Március 11-én Váradra 
készülünk a Gyermekotthonok 
találkozójára. Kérem azon 
gyerekeket, akik jelentkeztek az 
ünnepi előadásra, igyekezzenek  
jól megtanulni a szerepet, 
melynek címe: Szent László és a 
szentjobb. 
Előre is köszönöm a nevelőknek,  
A. Katinak és Kl. Icának, akik a 
jelmezek elkészítését vállalták. 
 

 
 
 
 
 
 

Március 9-én 

Mag. Peter 
Zidar 

vezetőtanács 
tagunknak 

Zeleznik 
Magdolna  

kolléganőnknek 
  
  

 Köszönjük mindenkinek, akik e tábort megszervezték nekünk, 
különösképpen Rafaella nővérnek, akik mindenről gondoskodott! Nagyon jól 
éreztük magunkat és az is nagyon jó volt, hogy csak mi a fiatalok egy kis időt 

együtt tölthettünk. Sok köszönet mindenért! P. Amália 
 

Bárány - bemutató 
 Az elmúlt héten legújabb pásztorunknak, 
Józsinak meghívására meglátogattam a juhaklot. 
Tettem ezt leginkább azért, mert elmondása szerint, ha 
bárányokat akarok fényképezni, akkor itt a 
legmegfelelőbb időszak, mert most már sok kisbárány 
jött napvilágra és szemlátomást nőnek. Igaza is volt, 
hiszen az első bárányt, melyet decemberben 
fényképeztem le, már a mezőn láttam viszont,  az 
anyukája mellett legelve.  
         

 Józsi készségesen 
vezetett végig a 
„hivatallán”.  
     Így láthattuk a már 
felcseperedett barikat 
kinnt a kertben az 
anyjuk mellett 
ugrándozni. Majd a 
kerten belül voltak 
elkerítve a várandós 
juhok, akik még ezután 

kerülnek sorra.  
  
 Az akolban aztán, 
akár egy modern szülészeten, 
szépen elkerítve láthattuk az 
anyajuhokat és az újszülőtt 

bárányokat. Nagyon jó volt látni és 
megtapasztalni Józsi törődését, 
gondoskodását.   
Természetesen és otthonosan mozog a 
juhok, bárányok között.  Nagyon ügyes és 
igazán jó pásztor.  

Köszönöm neki, hogy bemutatta a Gyermekláncfűnek a legújabb 
báránykákat és végigvezetett a juhaklon. Szera n.  


